
Z á p i s n i c a 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 14.12.2020 o 18,00 h v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu v Šintave  

prítomní: viď prezenčná listina 

bod 1) 
Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 
privítala prítomných poslancov a občanov obce.  Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 7 poslancov z celkového počtu 
9. Ospravedlnený poslanec Roman Matušica, Michal Ištok sa vzdal poslaneckého mandátu. 

     Predsedajúca oboznámila prítomných s programom rokovania, za ktorý dala hlasovať. 
Výsledok hlasovania: prítomných 7, za 7 proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

     Návrh na doplnenie  do programu rokovania body programu: 
-  Rozpočtové opatrenie obce Šintava č. 4/2020 
Výsledok hlasovania: prítomných 7, za 7 proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

Bod bude zaradený ako č. 5d) a ostatné body sa posúvajú ako bod 5 e) a 5f). 
 
- Žiadosť Márii Lanczovej o odpredaj obecného pozemku 
Výsledok hlasovania: prítomných 7, za 7 proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

Tento bod bude zaradený ako č. 15 a ostatné body sa posúvajú.  
 
     Za overovateľov zápisnice určila poslancov OZ Ján Šimulčík, Ivan Miklošík. 
 

bod 2) 
Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 
     Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia bola zverejnená na webovom sídle obce 
a tvorí  prílohu zápisnice. 

     Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 338 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 
kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 7 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal 
sa  0 – návrh prijatý 
 

Bod 3a)  

Oznámenie o zániku mandátu poslanca a o nastúpení náhradníka na uprázdnený mandát poslanca, 

zloženie sľubu poslanca 

Bod 3b)  

Voľba predsedu komisie finančnej a pre správu majetku obce 

          Predsedajúca oboznámila prítomných, že dňa 30.11.2020 zanikol mandát poslancovi obecného 
zastupiteľstva obce Šintava Ing. Michalovi Ištokovi a to písomným vzdaním sa mandátu poslanca podľa 
§ 25, ods. 2 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. S 
odvolaním sa na § 192 ods. 2 zákona č. 180/2014 Z.z. O podmienkach výkonu volebného práva a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov oznámila nastúpenie náhradníka za poslanca Obecného 
zastupiteľstva obce Šintava – p. Filipa Tótha, ktorý na vyzvanie starostky zložil sľub poslanca. 
Predsedajúca zablahoželala poslancovi obecného zastupiteľstva k zloženiu sľubu a k začatiu výkonu 
mandátu poslanca. 



     Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 339 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave  

1. berie na vedomie 

1.1. Vzdanie sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva v Šintave Ing. Michala Ištoka podľa § 25 

ods. 2 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, ktoré bolo 

doručené Obecnému úradu v Šintave dňa 30.11.2020, pričom k uvedenému dňu prišlo k zániku 

mandátu poslanca obecného zastupiteľstva. 

1.2. Nastúpenie náhradníka na miesto poslanca  Obecného zastupiteľstva v Šintave, p. Filipa Tótha, 

bytom Šintava č. 660 podľa §192 zákona č. 180/2014 Z.z. O podmienkach výkonu volebného práva a 

o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

1.3. Zloženie sľubu poslanca Obecného zastupiteľstva v Šintava p. Filipa Tótha podľa  § 25 ods. 1 písm. 

a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

2. o d v o l á v a 

Ing. Michala Ištoka z funkcie predsedu komisie  finančnej a pre správu majetku obce 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 340 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave volí Ing. Jána Kavoňa za 

predsedu komisie finančnej a pre správu majetku obce 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 7 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  

1 (Kavoň) – návrh prijatý 

 

 Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 341 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave volí Filipa Tótha za člena 

komisie verejného poriadku, prevencie a ochrany majetku 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 7 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  

1 (Tóth) – návrh prijatý 

 

Bod 4a)  

Návrh rozpočtu ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka v Šintave na rok 2021, rozpočet MŠ, VŠJ, ŠKD na rok 2021 

Bod 4b)  

Návrh – Príloha č. 1 k VZN Obce Šintava o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na dieťa MŠ a 

školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava na rok 2021 

 

     Návrh rozpočtu školy, mš, všj, škd na rok 2020 bol zverejnený na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto 

zápisnice.     Príloha č. 1 k VZN Obce Šintava o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na 

dieťa MŠ a školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava na rok 2020 bola 

zverejnená a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 342 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 1. schvaľuje rozpočet 

ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava na rok 2021 



Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

09.1.1.1 MŠ  

a) príjmy celkom  175 807,- € 

b) výdavky celkom  175 807,- € 

 

09.1.2.1 ZŠ 1. stupeň 

a) príjmy celkom  276 679,- € 

b) výdavky celkom  276 679,- € 

 

09.2.1.1 ZŠ 2. stupeň 

a) príjmy celkom  242 653,- € 

b) výdavky celkom  242 653,- € 

 

09.5.0. ŠKD 

a) príjmy celkom          37 250,- € 

b) výdavky celkom   37 250,- € 

 

09.6.0.1 VŠJ 

a) príjmy celkom  33 455,- € 

b) výdavky celkom  33 455,- € 

 

Obecné zastupiteľstvo 2. schvaľuje Prílohu č. 1 k VZN Obce Šintava o výške dotácie na osobné 

a prevádzkové náklady na dieťa MŠ, ŠKD, VŠJ v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava na rok 2021 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 5a)  

Žiadosti organizácií o dotáciu z rozpočtu obce Šintava na rok 2021 

     Predsedajúca oboznámila prítomných s rozpisom dotácií z návrhu rozpočtu obce Šintava na rok 2021 pre 

organizácie,  ktoré o túto dotáciu požiadali. Tri organizácie rozpísali výdavky. 

     V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 343 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje dotáciu obce Šintava na rok 2021 vo výške 700,- € pre žiadateľa: Dobrovoľný hasičský zbor, 925 
51 Šintava č. 1 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 7 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  1 
(Miklošík) – návrh prijatý 
 



Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 344 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje dotáciu obce 
Šintava na rok 2021 vo výške 2680,- € pre žiadateľa: Šintavanka, občianske združenie, Obecný úrad Šintava 
244, IČO 42161495. 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 345 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje dotáciu obce 

Šintava na rok 2021 vo výške 400,- € pre žiadateľa: Vinohradnícky a vinársky spolok Šintava, 925 51 

Šintava, Kúpeľná 709. 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 346 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje dotáciu obce 

Šintava na rok 2021 vo výške 4750,- € pre žiadateľa: Futbalový klub Šintava, Športová, 925 51 Šintava, 

IČO 00688266 

 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 347 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje dotáciu obce 

Šintava na rok 2021 vo výške 3150,- € pre žiadateľa: Veslársky klub VK Šintava, 925 51 Šintava 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 348 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje dotáciu obce 

Šintava na rok 2021 vo výške 2570,- € pre žiadateľa: Športový stolnotenisový klub Šintava, 925 51 Šintava 

č. 613, IČO 50427245 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 349 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje dotáciu obce 

Šintava na rok 2021 vo výške 500,- € pre žiadateľa: Miestny odbor Matice Slovenskej, 925 51 Šintava, 

Mierové námestie č. 10  

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 6 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Tvarožková), proti 1 (Tóth), zdržal sa  1 
(Šimulčík) – návrh prijatý 

 



Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 350 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje dotáciu obce 

Šintava na rok 2021 vo výške 750,- € pre žiadateľa: ŠK SNŠ Male Šintava, IČO 42296510,  Marián Tóth 

Šintava č. 406 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 351 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje dotáciu obce 

Šintava na rok 2021 vo výške 500,- € pre žiadateľa: ZO zdravotne ťažko postihnutých  Šintava 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 352 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave neschvaľuje dotáciu obce 

Šintava na rok 2021 pre žiadateľa: Základná organizácia Slovenského zväzu záhradkárov Šintava z dôvodu, 

že v zmysle uznesenia OZ 17/OZ-2009 majú z rozpočtu obce pridelené finančné prostriedky v sume 1000,- 

€.  

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

 

Bod 5b)  

Žiadosť Veslárskeho klubu Šintava o naplánovanie financií na opravu budovy a priestorov VK 

     Predsedajúca oboznámila prítomných so žiadosťou Veslárskeho klubu Šintava o naplánovanie financií na 

opravu budovy a priestorov VK v celkovej sume opravy 3250,- €, nová loď v sume 4300,- €. 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 353 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave neschvaľuje žiadosť 
Veslárskeho klubu VK  Šintava,  925 51 Šintava na opravu budovy a priestorov veslárskeho klubu 
 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 7 (Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  
1 (Javor) – návrh prijatý 
 

 

Bod 5c)  

Rozpočtové opatrenie obce Šintava č. 3/2020 

     Rozpočtové opatrenie obce Šintava č. 3/2020 bolo zverejnené na úradnej tabuli a tvorí 
prílohu zápisnice. 
 
Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 354 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje Rozpočtové 

opatrenie obce Šintava č. 3/2020 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 



Bod 5d)  

Rozpočtové opatrenie obce Šintava č. 4/2020 

    Rozpočtové opatrenie obce Šintava č. 4/2020 bolo zverejnené na úradnej tabuli a tvorí 
prílohu zápisnice. 
     V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Jurašiková,  Kavoň, účtovníčka obce Janka Tóthová. 
 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 355 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje Rozpočtové 

opatrenie obce Šintava č. 4/2020 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

 

Bod 5e)  

Kontrola čerpania a úprava rozpočtu obce Šintava k 30.9.2020 

     Kontrola čerpania a úprava rozpočtu obce Šintava k 30.9.2020 bola zverejnené na úradnej tabuli a tvorí 

prílohu zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpil poslanec Kavoň. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 356 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 

kontrolu čerpania a úpravu rozpočtu obce Šintava k 30.9.2020 

 Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 5f)  

Návrh rozpočtu obce Šintava na roky 2021-2023 

     Návrh rozpočtu obce bol zverejnený na úradnej tabuli a tvorí prílohu zápisnice.  
Poslanec Kavoň predložil procedurálny návrh na nasledovné zmeny v rozpočte: 
Plán investícií    výstavba   na vykrytie  chýba    4.3  0443 635006                        5 500,-€ 
                            presun z opravy miestnych komunikácie  4.5  0451 635006    - 3 500,-€ 
                            právne služby OcÚ  1.1  0111 637004                                           - 2 000,-€ 
 
Plán investícií   výmena počítačov na OcÚ    1.1 0111 633002       chýba             2 500,-€ 
                            presun  z položky mate 0111 633006                                           - 2 500,-€ 
 

Miestne hospodárstvo    4.1    0412 611000                                                            22 000,-€ 
                                            presun    1.4  0111 611000                                            -  6 000,-€ 
                                            5.2  0520 637027                                                             - 3 000,- €                                         
monitoring  kanalizácie   5.2              

     V rámci ďalšej rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík, Kavoň. 

 Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 357 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje predložené 

zmeny v rozpočte nasledovne: 

Plán investícií    výstavba   na vykrytie  chýba    4.3  0443 635006                        5 500,-€ 

                             presun z opravy miestnych komunikácie  4.5  0451 635006   - 3 500,-€ 

                            právne služby OcÚ  1.1  0111 637004                                           - 2 000,-€ 



Plán investícií   výmena počítačov na OcÚ    1.1 0111 633002       chýba             2 500,-€ 
                            presun  z položky mate 0111 633006                                            - 2 500,-€ 
Miestne hospodárstvo    4.1    0412 611000                                                              22 000,-€ 
                                            presun    1.4  0111 611000                                               -  6 000,-€ 
                                            5.2  0520 637027                                                                - 3 000,- €                                         
monitoring  kanalizácie   5.2              

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 6 (Javor, Hanáková, Kavoň, Miklošík, Tóth, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  2 (Jurašiková, 

Šimulčík) – návrh prijatý 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 358 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje rozpočet 
na rok 2021 vrátane schválených návrhov 

 

 

Rozpočet na rok 

2021 v € 

Bežné príjmy 1557235 

Kapitálové príjmy 0 

Finančné operácie príjmové  0 

Vlastné príjmy ZŠsMŠ 98500 

Príjmy spolu 1655735 

 

 

 

Rozpočet na rok 

2021 v € 

Bežné výdavky 823891 

Kapitálové výdavky 0 

Finančné operácie výdavkové 66000 

Výdavky ZŠsMŠ 765844 

Výdavky spolu 1655735 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 7 (Javor, Hanáková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  1 

(Jurašiková) – návrh prijatý 

 



Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 359 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 
viacročný rozpočet  na roky 2022 – 2023  

 

 

Rozpočet na rok 

2022 v € 

Rozpočet na rok 

2023 v € 

Bežné príjmy 1567313 1577313 

Kapitálové príjmy  0 

Finančné operácie príjmové    

Príjmy spolu 1567313 1577313 

 

 

 

Rozpočet na rok 

2022 v € 

Rozpočet na rok 

2023 v € 

Bežné výdavky 797050 797050 

Kapitálové výdavky   

Finančné operácie výdavkové 66000 66000 

ZŠsMŠ   

 863050 863050 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 6)  

Návrh VZN č. 3/2020 prevádzkový poriadok pohrebiska  obce Šintava 

     Návrh VZN č. 3/2020 prevádzkový poriadok pohrebiska  obce Šintava bol zverejnený na úradnej tabuli 

a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

     Predsedajúca oboznámila prítomných, že s účinnosťou odo dňa 01.01.2020 bol novelizovaný  zákon 
č. 131/2010 Z. z. o pohrebníctve (ďalej len „zákon o pohrebníctve“). Najdôležitejšou zmenou, ktorú 
novely  zákona o pohrebníctve priniesla bola možnosť obce stanoviť si vlastnú šírku ochranného pásma 
pohrebiska. Do účinnosti tejto novely zákona o pohrebníctve platila zákonom stanovená šírka 50 m od 
hranice pozemku pohrebiska, pričom v ochrannom pásme nebolo možné povoľovať a ani umiestňovať 
budovy okrem budov, ktoré poskytujú služby súvisiace s pohrebníctvom (dom smútku, kamenárstvo, 
kvetinárstvo a podobne). V prechodných ustanoveniach k novele zákona o pohrebníctve je uvedené, 
že pokiaľ si obec nestanoví šírku ochranného pásma pohrebiska do 31.03.2020, ochranné pásmo 
vyplývajúce zo zákona o pohrebníctve zanikne.  



Keďže obec Šintava nechce stanoviť ochranné pásmo a teda v termíne do 31.3.2020 neprijala VZN, tak 
od 1.4.2020 je v obci Šintava šírka ochranného pásma pohrebiska 0 m. Túto skutočnosť treba 
premietnuť aj do zmeny územného plánu obce. Súčasný územný plán obce stanovuje šírku ochranného 
pásma 50 m. Keďže obec ide obstarávať aj iné zmeny územného plánu, je potrebné, aby aj túto zmenu 
obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 360 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave súhlasí so 
zapracovaním zmeny šírky ochranného pásma pohrebiska na 0 m do návrhu územno-plánovacej 
dokumentácie zmien a doplnkov ÚPN- O Šintava 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 361 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave uznáša sa na 
Všeobecne záväznom nariadení č. 3/2020 Prevádzkový poriadok pohrebiska Obce Šintava 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 7)  

Návrh VZN č. 4/2020  zo dňa 14.12.2020 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady 

     Návrh VZN č. 4/2020  zo dňa 14.12.2020 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady bol zverejnený na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 362 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave  schvaľuje  návrh na 

zmenu vo  VZN č. 4/2020 zo dňa 14.12.2020 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady §2, ods. 1) sa suma 0,03900 eura mení na sumu 0,03958 a v § 5, ods. 3) sa slová 

„správcovi poplatku“ mení na slovo „obci" 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 363 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave  uznáša sa na 

Všeobecne záväznom nariadení č. 4/2020 zo dňa 14.12.2020 o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady vrátane schváleného návrhu 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 8)  

Návrh VZN č. 5/2020 zo dňa 14.12.2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 9/2016 o nakladaní 

s komunálnym odpadom v znení VZN č. 10/2016 

 



     Návrh VZN č. 5/2020 zo dňa 14.12.2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 9/2016 o nakladaní 

s komunálnym odpadom v znení VZN č. 10/2016 bol zverejnený na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto 

zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Šimulčík, Kavoň. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 364 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave  uznáša sa na 

Všeobecne záväznom nariadení č. 5/2020 zo dňa 14.12.2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 9/2016 

o nakladaní s komunálnym odpadom v znení VZN č. 10/2016 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 9)  

Návrh VZN č. 6/2020 zo dňa 14.12.2020 o úhradách za sociálne služby 

     Návrh VZN č. 6/2020 zo dňa 14.12.2020 o úhradách za sociálne služby bol zverejnený na úradnej tabuli 

a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Hanáková, Kavoň. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 365 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave  uznáša sa na 

Všeobecne záväznom nariadení č. 6/2020 zo dňa 14.12.2020 o úhradách za sociálne služby 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 10)  

Návrh investícií na rok 2021 

     Predsedajúca oboznámila prítomných s návrhom plánu investícií na rok 2021, ktorý bol zverejnený na 

webovom sídle obce a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 366 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave  schvaľuje plán 

investícií na rok 2021 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 11)  

Harmonogram zasadnutí OZ na rok 2021 

     Návrh harmonogramu zasadnutí OZ na rok 2021 bol zverejnený na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto 

zápisnice. 

V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík. 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 367 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave  schvaľuje  



harmonogram zasadnutí OZ na rok 2021 v dňoch 8.3., 7.6., 6.9.,29.11.2021. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 7 (Javor, Hanáková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  1 

(Jurašiková) – návrh prijatý 

 

Bod 12)  

Správa o uskutočnených aktivitách v obci za rok 2020  

     Predkladateľ návrhu poslanec Šimulčík sa vyjadril, že zámerom tohto návrhu je vidieť rozvoj obce, správa 

by mala obsahovať všetky investičné aktivity, opravy, zavedené služby pre občanov, ktoré boli financované 

z verejných financií v danom roku. 

     Starostka obce sa vyjadrila, že nemá problém, vypracuje správu, už je nacvičená z minulého roku, 

pripravuje si priebežne poznámky. 

V rámci rozpravy vystúpili  poslanci: Jurašiková, Kavoň, Šimulčík. 

Poslanec Šimulčík navrhol vypustiť v návrhu na uznesenie slová „starostkou obce“.  

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 368 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave  schvaľuje 

vypracovanie správy o uskutočnených aktivitách (opravách, vybudovaných objektov, zavedených 

služieb pre občanov ...) uskutočnených v obci Šintava za uplynulý kalendárny rok. Správa bude 

predložená OZ písomne, na najbližšom zasadnutí OZ v novom kalendárnom roku. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 4 (Hanáková, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  4 (Javor, Kavoň, 

Miklošík,  Tóth) – návrh neprijatý 

V rámci ďalšej diskusie vystúpili poslanci: Kavoň, Šimulčík. 

 

Bod 13)  

Vyplatenie finančných prostriedkov poslanca 

    

     Predkladateľ návrhu poslanec Šimulčík sa vyjadril, že ako poslanec OZ nepožiadal o vyplatenie odmeny, 

ktoré mu náležia na základe „Zásad odmeňovania poslancov“ na osobný účet, ale žiada ich použiť na úhradu 

trov podľa rozhodnutia Ústavného súdu SR z 14.5.2020. 

V rámci rozpravy vystúpil poslanec Kavoň, Šimulčík. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 369 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave  schvaľuje presun 

finančných prostriedkov vo výške 305 € z položky odmien poslancov na položku právne služby 

s cieľom úhrady trov podľa rozhodnutia Ústavného súdu SR z 14.5.2020 na základe § 4a číslo 1,6 

podľa Zásad odmeňovania poslancov 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 14)  

Žiadosť Zboru pre občianske záležitosti pri Obecnom úrade v Šintave o vyplatenie paušálnych odmien pre 

účinkujúcich členov ZPOZ  za rok 2020 

     V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík, Jurašiková, Kavoň. 

 Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 370 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave  schvaľuje 

vyplatenie paušálnych odmien na úpravu zovňajšku pre účinkujúcich členov Zboru pre občianske 



záležitosti pri Obecnom úrade v Šintave za rok 2020 – ošatné v sume 50,- €, v zmysle poriadku na 

odmeňovanie účinkujúcich pri občianskych obradoch ZPOZ pri Obecnom úrade v Šintave, 

schváleného OZ dňa 26.1.2015, uznesením č. 9, bod b). 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 15)  

Žiadosť Márii Lanczovej o odpredaj obecného pozemku 

     Na zasadnutí OZ dňa 21.9.2020 uznesením č. 313 sa uplatnil prípad hodný osobitného zreteľa na 
predmetný pozemok z dôvodu, že daný pozemok je dlhodobo využívaný žiadateľom a vzhľadom na jeho 
umiestnenie nie je vhodný na iné efektívne využitie zo strany obce. Zámer prevodu bol zverejnený na 
úradnej tabuli. 
 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 371 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave  a) berie na vedomie 
žiadosť Márii Lanczovej, Šintava 740 o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce Šintava, 
b) konštatuje, že sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup prevodu obce z dôvodu 
hodného osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou 
všetkých poslancov, pretože  ide o pozemok, ktorý je dlhodobo využívaný žiadateľom. V zmysle UP 
obce nie je určený na rozvojové aktivity a výstavbu obce. c) schvaľuje v zmysle §-u 9a, ods. 8, písm. 
e) zákona č. 138/1991 Zb o majetku obcí v znení  neskorších predpisov,  prevod nehnuteľného 
majetku uplatnením výnimočného postupu ako prípad hodný  osobitného zreteľa – pozemok registra 
CKN parc. č. 517/172, druh pozemku zastavaná plocha, vo výmere 20 m2,  odčlenená z parc. č. 
517/118, druh pozemku zastavaná plocha, ktorá je evidovaná Okresným úradom v Galante, 
katastrálny odbor na katastrálnej mape, registrovaná ako parcela registra C, vo vlastníctve obce na 
LV č. 1, katastrálne územie Šintava, odčlenená geometrickým plánom č.  35/2020 zo dňa 25.11.2020, 
č. úradného overenia  1580/2020 zo dňa 11.12.2020  za cenu 10,- €/m2  žiadateľovi: Márii Lanczovej, 
Šintava č. 740. 
 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 
Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov 
 

Bod 16) 
Interpelácia poslancov 
 
               V rámci interpelácie vystúpili: 

- Poslankyňa Jurašiková – poďakovala v mene pani Krištofovej a občanov dotknutých ulíc za priechod 

na Vinohradskej križovatke, ktorý sa riešil dva roky. Tlmočila informácie, ktoré ju mrzeli, medzi 

ľuďmi sa hovorí, že problém prečo to trvalo tak dlho bol poslanec Michal Ištok. Poprosila starostku, 

aby verejne povedala, že nebol problém Michal Ištok.  

- Starostka odpovedala, že problém nebol v poslancovi Ištokovi, ale v Slovenskej správe ciest, s p. 

Bielikom má emailovú komunikáciu na 5 – 6 strán. 

- Poslankyňa Hanáková žiada na webové sídlo obce zverejniť kompetencie zástupkyne starostky 

obce. 

- Poslankyňa Jurašiková – doložiť písomné vyjadrenie, že obecné budovy nie sú napojené na obecnú 

kanalizáciu. 



- Poslankyňa Jurašiková – informovala prítomných, že ľudia hovoria, že sa „žerieme ako psy“, ďalej 

poďakovala JUDr. Vargovej, že promptne pripravila návrh na uznesenie.  

- Poslanec Kavoň – súhlasil, že veci treba robiť odborne. Predniesol prítomným bilanciu dvoch 

funkčných období -  prešli veľmi rýchlo, venovali sme sa témam, ktoré boli nezmyselné, obrali nás 

o energiu, nemohli sme sa venovať ambíciám, ktoré sme mali pred voľbami. Za seba môžem 

povedať, že kompetencií v samospráve je skutočne veľa, keď musíme dodržať všetky nariadenia, ale  

napriek tomu si myslím, že za dva roky sa urobilo dosť. Sú tu názorové rozdiely, ja to akceptujem 

a názor vás kolegov rešpektujem. Niektoré názory ma zamrzeli, na nikoho z vás na nehnevám. My 

sme sem neprišli ako opozičný politici, politika do zastupiteľstva nepatrí, a prišli sme sem tvoriť, 

pristupujeme k témam konštruktívne a sme nápomocní. Chcem poďakovať pani starostke za dva 

roky spolupráce, hľadali sme spôsob ako veci posunúť dopredu, vážim si to. Tento rok bol 

mimoriadne náročný pre všetkých nás, pribudlo kopec práce, a aj nadprácu urobili starostovia a tak 

im patrí aj poďakovanie aj vo forme finančnej odmeny. Za dva roky čo sme tu sme neupravovali 

mzdu starostu. Predložil návrh na uznesenie na zvýšenie platu starostky obce, je to forma 

poďakovania a motivácie. Návrh na uznesenie v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje na 

základe § 11, ods. 4 písm. i zákona č. 369/1990 Zb. z. O obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a § 4, ods. 2 zákona č. 253/1994 Z.z..  o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov zvýšenie minimálneho platu 

starostky obce o 15%. 

- Poslanec Šimullčík – pripájam sa do diskusie, poznamenal, že sa tu oceňuje odbornosť, čo však 

nesúvisí s týmto návrhom – plat starostu. Poznamenal, že teraz máme bod interpelácie a prečítal 

čo je napísané v rokovacom poriadku o interpelácii, ktorý definuje, že v interpeláciách sa zadávajú 

iba otázky a nie riešia platy. Ďalej pokračoval, že sa mu zdá nemiestne v interpeláciách prijímať 

nejaké uznesenia. Pred rokom sme tu takto sedeli a tiež sme chceli dať odmenu starostke. Plat 

starostu – z môjho pohľadu je veľmi dôležitý, opäť sa nebránim rokovať o tejto veci. Bolo by 

dôstojné, aby bol bod vopred navrhnutý, aby občania vopred vedeli že sa bude o ňom rokovať. 

Otvoriť osobitným bodom v rokovaní, ktorý bude vopred ohlásený, nie anonymne, v interpeláciách, 

ktoré sú na otázky. Navrhol, aby tento bod bol na najbližšom zasadnutí OZ, ktoré môže byť aj vo 

februári. 

- Poslanec Kavoň – dal som takýto návrh na uznesenia, chcem aby sme o tom hlasovali. Predtým sme 

tiež v interpeláciách hlasovali. Koniec roka je tak zaužívaný, že na konci roka zvyknú bývať trináste 

platy, štrnáste platy ....  Okolité obce upravovali ešte v rokoch 2019, priemer 30%. Tých 15% je ako 

poďakovanie a ako motivácia. 

- Poslanec Šimulčík – keď hovoríš o percentách iných starostov, tak povedz, koľko sú vo funkciách. 

Plat starostu by mat byť samostatný bod programu a nemôžme hlasovať o tom v interpeláciách. 

Z týchto dvoch dôvodov nebudem hlasovať. Keď to nie je samostatný bod a keď je to predložené 

v interpeláciách. 

- Poslanec Kavoň – mohlo to byť aj samostatný bod, chcel som to pri uskutočnených aktivitách, 

poprosil o päť minútovú prestávku. 

     Prestávka 

- Poslanec Kavoň - zhodli sme sa na tom, že použijeme právničku, aby povedala, že či môžeme dať 

pozmeňujúce návrhy v interpelácii, v tejto interpelácii nebudeme hlasovať, starostka nech osloví 

právničku, aby sprostredkovala vysvetlenie k tomuto problému. 

- Šimulčík – navrhol zasadnutie obecného zastupiteľstva začiatkom februára 2021. 

 

Bod 17)  
Diskusia 



     V rámci diskusie vystúpia poslankyňa Tvarožková,  občania obce: p. Václav Jurčaga, Marek Endel, 

poslankyňa Miroslava Jurašiková, občan p. Róbert Horáček, poslanec Ján Kavoň. 

     Na diskusné príspevky odpovedala starostka obce. 

 

Bod 18)  

Z á v e r     

                    Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 

       Bc. Stanislava Režnáková, starostka obce 

 

 

 


